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Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası(SATSO) 
tarafından Sakarya eko-
nomisine yön veren Oda 
ve Borsalar tarafından, 
Sakarya’ya değer katan 
iş dünyası temsilcilerinin 
ödüllendirildiği törende 
10 farklı kategoride top-
lam 32 ödül verildi.

..

 45 yıllık arkadaşlık  45 yıllık arkadaşlık 

►İsmail AYDIN yazısı 3’teİsmail AYDIN yazısı 3’te

Bir kültürü temsiliyet Bir kültürü temsiliyet 
ve seçmen tavrı?ve seçmen tavrı?

►Hüsameddin Acar yazısı 5’teHüsameddin Acar yazısı 5’te

En Çok Onların Sesi Çıkıyor!En Çok Onların Sesi Çıkıyor!

►Erol Afşar yazısı 7’deErol Afşar yazısı 7’de

Yükseköğrenim de tarikat/Yükseköğrenim de tarikat/
cemaatlere teslim!cemaatlere teslim!

►Yusuf Cinal yazısı 6’daYusuf Cinal yazısı 6’da

3’TE

nBüyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
Yüce, memlekete daha iyi hizmetler 
kazandırmak ve yarının Sakarya’sını inşa 
etmek için gayretle çalışıyor. Bir yandan 
devam eden projelerini denetleyen, 
diğer yandan ise şehre vizyon katacak 
yeni çalışmaların temellerini atan Yüce, 
memlekete hizmet taşımak için Ankara 
temaslarına da aralıksız devam ediyor.

nAK Parti Erenler 
Belediye Başkan 
Aday Adayı Osman 
Karataş, gazetemiz 
Bizim Sakarya’ya 
verdiği röportajda 
2 yıl içinde Erenler’i 
bambaşka bir çehreye 
kavuşturacaklarını ve 
bunu başaramazlarsa 
kendilerini başarısız 
addedeceklerini söy-
ledi. /6’DA

nSATSO’da 2023 yılının son toplantısı 
gerçekleştirildi. Meclis’te 2023’ü değer-
lendiren Başkan Altuğ, “İçinde bulundu-
ğumuz koşulların zorluğunda ekonomi-
nin belkemiği reel sektörün paydaşları 
olarak biz; üretmeye, istihdam yaratma-
ya devam ediyoruz” dedi. /4’te

nYüce, AK Parti Genel Merkezi’nde 
“Türkiye Yüzyılı” hedefiyle ülkenin 
geleceğine şekil veren üst düzey yöne-
ticiler AK Parti Sosyal Politikalar Başkanı 
Fatma Betül Sayan Kaya ve AK Parti 
Yerel Yönetimler Başkan Yardımcısı 
Lokman Ertürk ile bir araya gelen Yüce, 
dünya markası bir Sakarya için atmak 
istedikleri önemli adımlardan bahset-
ti. Başkan Yüce, daha sonra Cumhur 
İttifakı’nın paydaşı olan Büyük Birlik 
Partisi Genel Başkanı Mustafa Destici’yi 
makamında ziyaret ederek özellikle 
Sakarya’ya kazandırmak istedikleri yeni 
projeleri anlattı.

nTörende konuşan SATSO Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“SATSO olarak; kendi potansiyelinin farkında, ne 
istediğini bilen, hedefleri olan, hızla gelişen, Sakar-
ya’yı güçlü bir sinerjiyle geleceğe hazırlamak için var 
gücümüzle çalışacağız” dedi.  Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce ise, “Malumunuz yerli ve milli üre-
tim ülkemizin en önemli hedefleri arasındadır. Türkiye 
Yüzyılı inşallah adeta bir üretim yüzyılı olacak. Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi olarak tarıma ve üreticiye sun-
duğumuz desteklerle, Sakarya’yı tarımda üreten bir 
şehir olmanın ötesine taşımayı hedefliyoruz” ifadeleri-
ni kullandı. /5’TE

nYüce şöyle dedi: “Bu yola çıkarken 
tek derdimiz memleket dedik, bugün 
de aynı noktadayız. 200’e yakın proje 
yaptık, yenileri için de kollarımızı 
sıvadık. Biz bu şehre sevdalıyız, bu 
yüzden gündüz-gece demiyoruz. 
Sakarya’yı sosyal alanda, turizmde, 
sanayide ve özellikle de tarımda daha 

fazla geliştirmek, ektiğimiz tohum-
ların meyvesini toplamak istiyoruz. 
İnşallah çalışmaya ve şehre değer 
katmaya devam edeceğiz. Ankara’da 
çok kıymetli isimlerle bir araya gelip 
Sakarya hedeflerimizi anlattık. Her 
birine misafirperverliklerinden dolayı 
şükranlarımı sunuyorum” dedi. /6’DA

“Erenleri 2 yılda “Erenleri 2 yılda 
dönüştüreceğiz”dönüştüreceğiz”

ÖNEMLİ TEMASLARÖNEMLİ TEMASLAR

“DEĞER KATMAYA  DEVAM EDECEĞİZ”

Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, Ankara’da AK Parti Teşkilatı’nın üst düzey isimleriyle Büyük Birlik Parti-
si Genel Başkanı Mustafa Destici ve STK başkanlarını ziyaretinde, Sakarya’nın geleceği için ilmek ilmek işledikleri 
projeleri anlattı. Yüce, “Bu yola çıkarken tek derdimiz memleket dedik, bugün de aynı noktadayız. 200’e yakın 
proje yaptık, yenileri için de kollarımızı sıvadık. Biz bu şehre sevdalıyız, bu yüzden gündüz-gece demiyoruz” dedi.

BASKAN YUCE “BU 
SEHRE SEVDALIYIZ”

21 ARALIK 2023 PERŞEMBE FİYATI:3 TL

Adapazarı’nın kalbinde
adım adım temele

Adapazarı şehir merkezinde hayata geçirilen 18 bin 
700 metrekarelik alanda, içerisinde şehrin en yüksek 
binaları olan Hilmi Kayın İş Merkezi, Ali Fuat Cebesoy 
Vergi Dairesi Binası, Adapazarı Belediyesi Hizmet 
Binası ve üçgen parsel olarak nitelendirilen alan-
daki binalarda hak sahipleri ile yüzde 100 oranında 
mutabakata ulaşılarak binaların yıkımı hızla gerçek-
leştirildi, hak sahiplerine peşin olarak kira yardımları 
yapılırken, Ada Hayat Yerinde Kentsel Dönüşüm 
Projesi’nde zemin iyileştirme çalışmaları da tamam-
lanma aşamasına getirildi. /7’DE

nŞehrin tarihi kentsel dönü-
şüm projesi olan Ada Hayat’ta 
zemin iyileştirme çalışmaların-
da son aşamaya geldiklerini 
açıklayan Başkan Mutlu Işıksu, 
“Gecesini gündüzüne katan 
bir ekiple, 550 metre uzunlu-
ğunda, 21 metre derinliğinde 
ve 1 metre genişliğindeki 

diyafram duvar çalışmasının 
%95’ini tamamladık. Temel 
kazısı öncesinde de 14 binden 
fazla jet grout (zemin iyileş-
tirme) uygulaması yapıyoruz. 
Bu çalışmada da %75’lerdeyiz. 
Hafriyat çalışmalarımızla bir-
likte temel atmaya adım adım 
yaklaşıyoruz.” dedi.

SakaryaSakarya’’nın yıldızlarına nın yıldızlarına 
ÖDÜLLERİ VERİLDİÖDÜLLERİ VERİLDİ

Görür’den  
deprem 
uyarısı!

nYer bilimci Prof. 
Dr. Naci Görür, Mar-
mara bölgesinde 
beklenen depremle 
ilgili, “1912 ve 1999 
yıllarında Marmara 
Denizi’nin iki tara-
fında da deprem 
olmuş. İkisinin orta-
sında 1766 yılından 
beri deprem yok. 
O aradaki deprem 
boşluğu muhakkak 
dolacak. Doğuda 
ve batıda deprem 
olursa, ikisinin arası 
muhakkak kırılmak 
zorundadır. Bu 
bölgenin periyodu 
doldu” dedi. /5’TE

Erenler Erenler 
asfaltlanıyorasfaltlanıyor

7’DE7’DE

SATSO’da yılın son toplantısıSATSO’da yılın son toplantısı


